



(La version française suit le texte anglais)

Dear ENERGY STAR® Canada Participants,

I hope this message finds you well. My name is Demian Chaiquin, and I am excited to introduce myself as your new Account Manager for ENERGY STAR HVAC products.

With a background in the buildings industry and a strong commitment to sustainability, I am thrilled to join the ENERGY STAR team and to partner with you in achieving our shared goals.

As your dedicated Account Manager, I will be your main point of contact for all matters related to ENERGY STAR HVAC products. Whether you have questions about product specifications or require insights into the latest industry trends, I am here to provide you with the assistance you need.

ENERGY STAR has long been a symbol of energy efficiency and environmental responsibility. It's a testament to our commitment to creating a sustainable future. Together, we will continue to promote energy-efficient HVAC products that not only save energy but also reduce carbon emissions, lower utility bills, and enhance indoor comfort for consumers.

Please don't hesitate to reach out to me at demian.chaiquin@nrcan-rncan.gc.ca if you have any questions, concerns, or if you'd like to schedule a meeting to discuss how we can best collaborate moving forward.

Thank you for placing your trust in ENERGY STAR.

Cher participant au programme ENERGY STAR® Canada,

J'espère que vous vous portez bien. Je m'appelle Demian Chaiquin et j'ai le plaisir de me présenter comme votre nouveau gestionnaire de comptes pour les produits ENERGY STAR CVC.

Avec une expérience dans l'industrie du bâtiment et un engagement fort en faveur du développement durable, je suis ravi de me joindre à l'équipe ENERGY STAR et de m'associer à vous pour atteindre nos objectifs communs.

En tant que gestionnaire de comptes dédié, je serai votre principal point de contact pour toutes les questions liées aux produits ENERGY STAR CVC. Que vous ayez des questions sur les spécifications de produits ou que vous souhaitiez connaître les dernières tendances de l'industrie, je suis là pour vous apporter l'aide dont vous avez besoin.

ENERGY STAR est depuis longtemps un symbole d'efficacité énergétique et de responsabilité environnementale. C'est un témoignage de notre engagement à créer un avenir durable. Ensemble, nous continuerons à promouvoir des produits CVC à haut rendement énergétique qui non seulement économisent de l'énergie, mais réduisent également les émissions de carbone, diminuent les factures d'électricité et améliorent le confort intérieur des consommateurs.

N'hésitez pas à communiquer avec moi à demian.chaiquin@nrcan-rcan.gc.ca si vous avez des questions, des préoccupations ou si vous souhaitez organiser une réunion pour discuter de la meilleure façon de collaborer à l'avenir.

Je vous remercie de la confiance que vous accordez à ENERGY STAR.